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1. Şirketinizin kuruluş ve gelişimini kısaca öğrenebilir 
miyiz? 

20 yılı aşkın süredir Kayseri’de bulunan 45.000 metrekaresi 
kapalı alan olmak üzere, toplam 75.000 metrekare alan 
üzerinde kurulu tesislerimizde oksijensiz elektrolitik bakır 
tel üretimi gerçekleştiriyoruz. Tamamen modern 
donanıma sahip tesislerimizde insan odaklı ve çevreye 
duyarlı üretim anlayışıyla yaklaşık 750 kişiye istihdam 
sağlıyoruz. Bugün elektrik, elektronik, iletişim, havacılık, 
enerji üretimi ve dağıtımı, elektroteknik, yenilenebilir 
enerji, ev aletleri, savunma ve otomotiv endüstrisi gibi 
alanlarda kullanılan yüksek teknolojili elektrolitik bakır tel 
üretiminde yıllık 48.000 ton kurulu kapasiteye sahibiz. Ana 
faaliyet alanımız olan süper ince bakır tel üretiminde ise 
Türkiye ve Avrupa’nın   öncü şirketlerinden biri olarak 
özellikle ilgili coğrafyalarda sektöre yön vermeyi 
sürdürüyoruz. Ürettiğimiz süper ince bakır tel ile ülkemizin 
ihtiyacının yarıdan fazlasını karşılıyoruz. Gümüş kaplamalı 
bakır tel üretimi konusunda son dönemde yaptığımız 
yatırımlarla ve bugün sahip olduğumuz kapasiteyle 
Avrupa, Afrika ve Asya (Çin hariç) bölgesinde en büyük 3 
üreticiden biriyiz. Gümüş kaplamalı bakır tel üretimi 
konusunda sahip olduğumuz ileri teknoloji ve tecrübe ile 
global anlamda önde gelen oyunculardan biri olarak 
sektörde faaliyetlerimizi sürdürmekteyiz.    

Ayrıca başta Avrupa Birliği ülkeleri olmak üzere dünyanın 
dört bir yanında 30’dan fazla ülkeye ihracat 
gerçekleştiriyoruz. Kurulduğumuz günden bu yana 
Türkiye’nin ilk 500 sanayi kuruluşu arasında yer alan 
firmamız 2023 yılını 129. sırada kapattı. Ülke ekonomisine 
katkı sağlamak ve istihdam yaratmak üzere üretmeye ve 
her yıl yatırımlarımıza devam ediyoruz. 

 

 

 

 

 

2. Şirketiniz ve sektörünüzde 2024 yılı nasıldı, 
hedeflerinize ulaştınız mı? Yılın geri kalanı için nasıl bir 
beklentiniz/öngörünüz var? 

Geçtiğimiz yıl şirketimizin yüzde 23,68 oranındaki hissesini 
halk arz etmeyi başarılı bir şekilde gerçekleştirdik.  

Şirketimizin halka arzı için, geçtiğimiz yılın 7-8 Aralık 
tarihlerinde talep toplandı ve hisse fiyatımız 28,30 TL 
olarak açıklandı. Halka arz edilecek hisselerin yüzde 74’ü 
bireysel yatırımcı, yüzde 25’i yurt içi kurumsal yatırımcı, 
yüzde 1’i ise şirket çalışanlarına ayrıldı ve tamamı satıldı. 
Halka arz büyüklüğümüz 1 milyar 775 milyon 825 bin TL 
olarak gerçekleşti. Bireysel ve kurumsal yatırımcılardan 
gelen talep sayısı, 3 milyon 869 bin 449 ile halk arz edilen 
miktarın 3,35 katı talep gerçekleşti. 2023 yılında büyük bir 
büyüme ivmesi yakalayarak, yılı 11,7 milyar TL’yi aşkın ciro 
ve 300 milyon TL net kâr ile kapattık. 

Borsa İstanbul’da ilk 6 ayda 2023 yılı toplam karının 
üzerinde kar açıklayan 21 şirketten biri olarak öne çıktık. 
2023’e ait yıllık kârımız 300.121.994 TL olarak 
gerçekleşmişti, 2024 yılı 6 aylık kârımız ise 351.861.091 TL 
olarak gerçekleşti ve böylelikle bir önceki yılın toplamının 
51.739.097 TL üzerinde kâr yapmayı başardık. 

2024 yılına yüzde 15 büyüme hedefiyle girdik. Ancak ilk 
yarı yıl sonuçlarına bakarsak bu hedefin üstüne 
çıkabileceğimizi tahmin ediyoruz.  

Yenilenebilir enerji kullanımının artırılması, enerji 
verimliliğinin iyileştirilmesi, sürdürülebilir ulaşım ve altyapı 
projeleri, çevre dostu teknolojilerin geliştirilmesi, 
araçlardaki otonom sistemlerinin artması, solar enerji ve 
teknolojideki büyümeler ve gelişmeler ile üretilen 
elektriğin depolanmasıyla ilgili gelişmeler, ürünlerimize 
özelikle süper ince tel ürünlerine olan talebi artırıyor. 
Öncelikle katma değeri yüksek süper ince bakır tel üretim 
ve satış miktarlarını artırmak temel önceliğimiz ve 
hedefimiz güçlü pazar konumumuzu koruyarak mevcut 
pazarlardaki payımızı artırmaktır. 

Mega Metal 

 

 

 Cüneyt Ali TURGUT - Mega Metal - Yönetim Kurulu Başkanı 
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3. Yatırımcı ilişkileri biriminizin örgütlenmesi hakkında 
bilgi alabilir miyiz? Kaç kişiden oluşuyor? Departmanınız 
kime bağlı olarak çalışıyor? 

Mega Metal’in Yatırımcı İlişkileri birimimiz yatırımcılarla 
etkin ve şeffaf iletişim kurmayı hedefleyen dinamik bir 
ekipten oluşmaktadır. 

Departmanda; finansal raporlama, kurumsal strateji ve 
mevzuata uyum konularında uzmanlaşmış 2 kişilik bir 
ekiple faaliyet göstermektedir. Yatırımcı İlişkileri birimimiz, 
üst yönetim ile yakın bir iş birliği içinde çalışarak doğrudan 
CFO’ya rapor vermektedir. Bu sayede, şirketin finansal 
performansını ve stratejik yönelimlerini yatırımcılara en 
etkili şekilde iletmeyi amaçlıyoruz. 

4. Yatırımcılarınızla temasta hangi iletişim kanallarını 
kullanıyorsunuz? Son dönemde, katıldığınız konferans ve 
toplantılarda yatırımcı ilgisinin nasıl şekillendiğini 
gözlemliyorsunuz? 

Mega Metal olarak yatırımcılarımızla doğrudan iletişim 
kurmak adına çeşitli kanalları aktif olarak kullanıyoruz. 
Düzenli olarak yapılan finansal sunumlar, analist 
toplantıları, telekonferanslar ve e-posta bültenleri 
aracılığıyla yatırımcılarımızı bilgilendiriyoruz. Ayrıca, 
şirketimizin internet sitesi de yatırımcılarımız için güncel 
finansal raporlar ve diğer önemli bilgilere ulaşabilmelerini 
efektif bir şekilde sağlıyor. 

Son dönemde katıldığımız yerel ve uluslararası 
konferanslarda yatırımcı ilgisinin giderek daha fazla 
sürdürülebilirlik ve dijitalleşme temalarına kaydığını 
gözlemledik. Yatırımcılarımız, çevresel, sosyal ve yönetişim 
(ESG) faktörlerinin şirket stratejimizde nasıl yer aldığını, bu 
alanlarda hangi adımları attığımızı yakından takip ediyor. 
Özellikle yenilikçi teknolojilere yapılan yatırımlar, çevre 
dostu üretim süreçleri ve uzun vadeli büyüme 
stratejilerimiz yatırımcılar tarafından büyük ilgi görüyor. 

5. Sürdürülebilirlik ve dijitalleşme konularının daha ön 
plana çıktığı bu dönemde, grubunuzda bu alanlarda 
yapılan çalışmalar hakkında bilgi alabilir miyiz? 

Organik büyüme stratejimiz doğrultusunda 2025’in 4. 
çeyreğinde faaliyete geçirmeyi hedeflediğimiz yeni 
yatırımla; toplam kapasitemizin yıllık bazda % 50 artarak 
72 bin tona ulaşması planlanmaktadır. Tesiste kullanılacak 
makine ve ekipmanların, en son teknolojiye sahip, 
verimlilik, çevre dostu ve süreklilik bağlamında öne çıkan 
nitelikte olmasına da özen gösteriyoruz. 

Her yıl iyileştirme ve üretim faaliyetlerimizi geliştirmek için 
daha fazla kaynak ayırmaya çalışıyoruz.  

 

Bu konuda çalışan tam zamanlı personel sayımızı 
yükselterek şirketimizde AR-GE merkezi oluşturma 
yolunda ilerliyoruz. 

Yenilenebilir enerji konusunda da önemli adımlar attık ve 
bu konuda da ciddi yatırım hamleleri gerçekleştiriyoruz. 
2024 yılı son çeyreğinde üretime başlaması planlanan 
Kütahya ve Bilecik’teki güneş enerjisi santrali projelerimize 
yine 2024 yılı sonuna kadar Tunceli’yi de eklemek için 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz Tunceli’deki güneş enerjisi 
projemizin yıllık ortalama elektrik üretim kapasitesinin 17 
MKwh olarak gerçekleşmesi planlanıyor. Kütahya, Bilecik 
ve Tunceli’deki üç projenin devreye girmesiyle ise 
şirketimizin yıllık ortalama elektrik üretim miktarının 57 
MW olmasını ve fabrika çatı üstü GES’le birlikte toplam 
elektrik tüketimimizin yüzde 85’ini karşılayacağız. Böylece 
karbon nötr bir şirket olma hedefimize bir adım daha 
yaklaşacağız. 

6.  Türkiye’de Yatırımcı İlişkileri mesleğinin gelişimi ve 
Derneğimizin faaliyetleri hakkında ne düşünüyorsunuz? 

Türkiye’de Yatırımcı İlişkileri mesleği son yıllarda önemli 
bir ivme kazandı ve özellikle halka açık şirketlerin şeffaflık, 
hesap verebilirlik ve güvenilirlik açısından 
sorumluluklarının artmasıyla birlikte stratejik bir rol 
üstlenmeye başladı. Yatırımcı İlişkileri profesyonelleri, 
sadece finansal verileri paylaşmakla kalmayıp, aynı 
zamanda şirketin uzun vadeli değer yaratma sürecini etkin 
bir şekilde yatırımcılara aktarmada kritik bir köprü görevi 
görüyor. Bu nedenle, mesleğin önemi gün geçtikçe artıyor. 

Yatırımcı İlişkileri Derneği’nin (TÜYİD) bu gelişime olan 
katkısı ise oldukça büyük. Derneğinizin sektördeki 
profesyonellere sunduğu eğitimler, konferanslar ve bilgi 
paylaşımı platformları, mesleki standartların 
yükseltilmesinde önemli rol oynuyor. TÜYİD uluslararası iş 
birlikleri, global trendleri Türkiye'ye getirme ve yerel 
uygulamalarla harmanlama açısından değerli bir misyon 
üstleniyor. Dernek, Türkiye'deki Yatırımcı İlişkileri 
profesyonellerini küresel düzeyde rekabet edebilir hale 
getirirken, aynı zamanda mesleğin itibarını ve stratejik 
önemini artırıyor. 


